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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 24. 11. 2008 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk,  doc. PhDr. Silva

Macková, MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou,  
Ing. Ivana Oulehlová; 

Omluveni: MgA. Alena Fafilková 
 

I. Chod fakulty: 

 prof. Kovalčuk informoval o probíhající přípravě konference „Tendence v současném 
myšlení o divadle“. Tajemník zajistí ve spolupráci s EO fakulty finanční záležitosti. 
Doktorandka MgA. P. Vodičková byla pověřena organizačním zajištěním pořádané 
akce, tajemníkovi předloží rozpočet (ubytování VIP hostů, tlumočnické služby, 
kalkulace občerstvení, ...).     

 Kolegium děkana vzalo na vědomí žádost Oxany Smilkové ve věci poskytnutí 
prostoru KM pro studenty II. ČH. Některé požadované termíny by bylo možné 
akceptovat (jsou prozatím volné), jiné jsou již rezervovány pro jiné akce. Je třeba do 
budoucna zpřesnit mechanismus a systém rezervování požadovaných prostor -  
vedoucí ateliérů budou informovat vedoucího KM MgA. J. Petra o svých požadavcích 
na letní semestr, kolegium (děkan) poté rozhodne o prioritách v případě termínové 
kolize. 

 Tajemník informoval kolegium o zjištěném nedostatku v personální složce O. 
Smilkové. Rektorátní oddělení PaM upozornilo vedení fakulty na skutečnost, že 
pedagožka O. Smilková doposud nepředložila doklady o nostrifikaci jejího vzdělání, 
které získala v Rusku – není tedy oprávněna používat akademické tituly. O. Smilková 
byla s touto situací obeznámena a byla vybídnuta k nápravě. 

 Děkan konstatoval, že v nejbližším možném termínu bude iniciovat pracovní setkání 
za účasti děkana, proděkanky Chládkové, vedení Laboratoře pro práci s médii a Mgr. 
Moralese. Tématem bude znovu zahájení přípravy odloženého projektu ESF 
„hypermedialita“ i vlastní práce a fungování v rámci laboratoře.  

II.    Studijní záležitosti: 

 Kolegium schválilo žádost studentky doktorského studia MgA. O. Svobodové o 
přerušení studia v ak. r. 2008/2009. Studium ji bylo přerušeno od 1. prosince 2008 do 
30. září 2009. Ke studiu se zapíše v řádném termínu a nastoupí 1. října 2009. 

 
 Student BcA. Martin Maryška (II. mag. navaz.) zažádal o ISP z důvodu pracovní stáže 

v rámci programu Erasmus (leden – březen 2009). Žádost splňuje všechny náležitosti, 
kolegium souhlasí.   
 

 Student Ondřej Landa (II. KFST) podal písemnou žádost o finanční podporu na studijní 
stáž u tanečního mistra Mina Tanaky ve výši 20.000,- Kč. Stáž v délce 7 týdnů  
absolvoval v Japonsku (byla doporučena vedoucím ateliéru, nebyla realizována v rámci 
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studia, ale v souvislosti s osobnostním rozvojem studenta). Tajemník navrhuje, aby 
student Landa tuto svou žádost postoupil rektorovi JAMU ke zvážení, zda-li by 
požadované prostředky mohly být poskytnuty z grantu R. Firkušného. Kolegium 
děkana souhlasí, tajemník bude studenta informovat. 

 
III.      Projekty a granty: 

 Kolegium děkana projednalo přípravu nově podávaných projektů ESF.  

 prof. Kovalčuk informoval o průběhu přípravy projektu „vědecko-výzkumného 
týmu v oblasti technologií a umění (VaV)“. Žádost bude podána v prosincovém 
termínu. Na projektu se intenzivně podílí BcA. Jiří Matoušek (jako projektový 
manažer). 

 v únorovém termínu se budou v rámci Operačního programu „Vzdělávání pro 
konkurenceschopnost“ (VK) podávat 2 projekty:  

1. Inovace studijního programu Dramatická umění (garant doc. Macková); S. 
Macková navrhuje vytvořit  menší pracovní skupinu, která bude intenzivně 
spolupracovat na přípravě projektu (členem by měl být i projektový manažer). 
Doc. Macková připraví personální složení pracovní skupiny. 

2. Inovace studijních programů v oblasti hypermedializace a audiovizuální tvorby 
(garant Mgr. R. Morales) – podrobnosti viz. bod I. „Chod fakulty“, odr. 4;   

IV.  Zahraniční záležitosti: 
 Proděkanka Chládková podala informaci k průběhu příprav dalšího ročníku festivalu 

SETKÁNÍ/ENCOUNTER. Ke dnešnímu dni nás kontaktovalo 7 zahraničních škol. 
Prof. Kovalčuk k uvedenému sdělil, že je možné, že poskytovaná dotace Magistrátem 
města Brna by mohla být navýšena na částku ve výši 280 tis. Kč.   

Proděkanka Chládková informovala, že festivalová rada bude mít za úkol stanovit 
termín festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2010. Při rozhodování o vhodnosti termínu 
jubilejního 20. ročníku je třeba postupovat v návaznosti kalendáře BVV.   

 Proděkanka Chládková informovala o účasti naší fakulty na divadelním festivalu v 
Lodži (Polsko). Smlouva mezi JAMU a pořadatelem již byla podepsána.     

V.   RŮZNÉ 
 Tajemník Vodička předal informaci o možnosti převést do majetku DIFA křídlo z HF 

(bylo nám nabídnuto). Dnes po RKD byl osloven vedoucí Kabinetu hlasové a hudební 
výchovy (Mgr. K. Hegner), který v průběhu tohoto týdne zkonzultuje možné využití s 
příslušnými pedagogy a korepetitory. 

 Tajemník Vodička informoval o obdrženém pozvání na konferenci „Hodnocení 
kvality vysokých škol“, která proběhne ve dnech 28. a 29. ledna 2009 v Ústí nad 
Labem. Účast prozatím přislíbili tajemník a proděkanka Chládková, nebylo ještě 
definitivně rozhodnuto. 

 Tajemník informoval, že v pondělí 15. prosince 2008 od 13.00 hod. se uskuteční již 
tradiční „Vánočníček“, pořádaný rektorátem pro neakademické zaměstnance JAMU. 
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 Dále informoval, že dne 17. prosince 2008 proběhne od 17.00 hod. pravidelné setkání 
vedení JAMU, tentokrát na půdě HF. 

 Tajemník Vodička seznámil vedení fakulty s výsledky inventarizace majetku. Z 
majetku DIFA se postrádají 3 přehrávače a 1 mobil (krádeže řešené Policií ČR; 
předáno škodní komisi JAMU). 

Výsledky střediska „Studio Marta“ budou projednány na příštím KD.     

 
 
 
zapsala: Ivana Bartoková     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


